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اقتصــاد کیــش -     من مادر  یکی از دانش آموزان یکی از مدارس جزیره هســتم 
موضوعی را میخواستم  با شما در جریان بگذارم که تذکر آن شاید بتواند موثر باشد . 
تقاضای من از مسئولین آموزش و پرورش و مدارس برای جذب معلمان بویژه معلمان 
جدید و جوان   این است که در انتخاب و گزینش معلمان توجه کافی را داشته باشند.  
می دانید که آداب و رفتار معلم بر دانش آموزان  بسیار تاثیر گذار است  و خدای نکرده 
اگر نامناســب باشد می تواند بسیار مخرب و زیان بار باشد . برخی معلمان محترم 
متاسفانه در ادبیات کلامی شان رعایت خیلی از مسائل  را با توجه به شرایط و سن دانش 
آموز  نمی کنند و به آثار مخرب و ابهام انگیز برخی کلمات  و عبارات دقت نمی کنند 
و شاید نمی دانند چه آثار مخربی از  نظر روانی  می تواند بر دانش آموز بگذارد . مثلا 
یکی از معلمان تکیه کلامش به دانش آموزان  این است :  باهات حال نمی کنم! خب! 
درنظر بگیرید چند درصد از دانش آموزان در مقطع سنی  مدرسه می توانند این نکته 

را درست تجزیه و تحلیل کنند و منظور خانم معلم را بفهمند.....؟!

نقد روز...

باهات حال نمی کنم! 

اقتصاد کیش -    دکتر رضا مســرور دبیر شــورایعالی مناطق آزاد طی حکمی کاظم 
صفرزاد را بعنوان سرپرست مرکز حراست دبیرخانه مناطق آزاد منصوب کرد.

به گزارش  اقتصاد کیش  در متن این حکم آمده است:
 جناب آقای کاظم صفرزاد

سلام علیکم
نظر به تعهد و تجارب ارزشمند جنابعالی، به موجب این ابلاغ به عنوان »سرپرست 
مرکز حراست« منصوب می شوید. امید است با اتکال به خداوند متعال و بهره گیری 
از رهنمودهای مقام معظم رهبری )مدظله العالی( در راستای تحقق آرمان های نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران، در انجام وظایف محوله با رعایت منشور اخلاقی 

کارگزاران دولت چهاردهم، موفق و موید باشید.

 سرپرست مرکز حراست دبیرخانه 
شورایعالی مناطق آزاد  منصوب شد

 با حکم دبیر شورایعالی مناطق آزاد؛

اقتصاد کیش -   شمس الدین حسینی گفت: طرح اصلاح قانون چگونگی اداره مناطق 
آزاد تجاری - صنعتی در کمیسیون اقتصادی بررسی شد و با این حال این طرح دارای 

نکات مثبت است ولی هنوز جای کار کارشناسی دارد.
به گزارش  اقتصاد کیش شمس الدین حسینی، رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس در 
تشریح جزئیات جلسه کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با دبیرشورای عالی 
مناطق آزاد تجاری-صنعتی گفت: تعداد قابل توجهی مناطق آزاد و ویژه وجود دارد که 
عملکرد و کارکرد هر کدام از آن ها متفاوت است، اما آنچه که مسلم است این است که 
مناطق آزاد، تجاری - صنعتی و مناطق ویژه اقتصادی از دیدگاه ما یک ظرفیت هستند 

که باید این ظرفیت ها بالفعل شود.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به بررسی وضعیت فعلی 
مناطق آزاد و مناطق ویژه صنعتی در این جلســه، بیان کرد: از این رو تعدادی زیادی 
مصوبه در مناطق آزاد و منطقه ویژه اقتصادی هنوز فعال نشده و در مناطق فعلی هم 

تعداد قابل توجه ای طرح نیمه تمام وجود دارد.
وی با اشاره به گزارش دبیرشورای عالی مناطق آزاد تجاری-صنعتی در این جلسه 
اضافه کرد: در ســال های اخیر تراز واردات و صادرات با هم یکســان و قدری میزان 
صادرات بیشتر است. همچنین در بودجه ارائه شده نیز منابع بیشتر از مصارف بوده 
است. با توجه به درنظر گرفتن وضع موجود، اگر بخواهیم به سمت وضعیت مطلوب 
برویم هم میزان سرمایه گذاری که باید جذب شود و هم کارکرد در صادرات با ارزش 

افزوده بالا و مواردی از این دست، نیازمند تقویت بیشتر است.
حســینی با اشاره به ارجاع طرح اصلاح قانون چگونگی اداره مناطق آزاد تجاری - 
صنعتی به کمیسیون اقتصادی تاکید کرد: از این رو طرح اصلاح قانون چگونگی اداره 
مناطق آزاد تجاری - صنعتی در کمیسیون اقتصادی بررسی شد و با این حال این طرح 

دارای نکات مثبت است، ولی هنوز جای کار دارد.
وی افزود: دبیر شورای عالی منطقه آزاد در این جلسه گفت که از نظر وی و دبیرخانه 
شورای عالی منطقه آزاد، نیاز به بازنگری در قوانین وجود دارد. از این رو قرار بر این 
شد که یک کمیته مشترک متشکل از آقای ممکان و سایر اعضای کارگروه این موضوع 
در کمیسیون اقتصادی، نماینده دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد تجاری-صنعتی و 
نماینده مرکز پژوهش ها تشکیل تا یک ارزیابی دقیق تر به لحاظ آماری و میدانی در 
این زمینه صورت گیرد. همچنین مقرر شد تا این کمیته با مطالعه تجارب کشورها، 
یک دســته بندی مشخص در این بخش ارائه کنند تا بر مبنای این رویکرد به سمتی 
حرکت کنیم که برخی تعارضات و کاستی های قانونی را از میان برداریم. ضمن اینکه 
قرار شد اگر در اجرای بخشی از قوانین فعلی هم کاستی وجود داشت، این کمیته، آن 
موارد را به کمیسیون اعلام کند تا نهایتا با دستگاه ه ای مرتبط در حوزه های مختلف 

جلسه ای برگزار کنیم.

نیاز به بازنگری برخی قوانین
 مناطق آزاد 

در جلسه مشترک دبیر شورایعالی مناطق آزاد و کمیسیون اقتصادی 
مجلس مطرح شد؛

اقتصاد کیش -    اولین جلسه شورای معاونین فرهنگی، 
اجتماعی و گردشــگری مناطق آزاد کشور  با حضور 
مهــدی مزینانی معاون  جدیــد فرهنگی، اجتماعی و 
گردشگری دبیرخانه شورای عالی مناطق آزادبرگزار شد.

معاونین فرهنگی سازمان های مناطق آزاد برگزار شد.
به گزارش  اقتصاد کیش مهدی مزینانی معاون فرهنگی، 
اجتماعی و گردشگری دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد 
و ویژه اقتصادی در اولین جلسه شورای معاونین مناطق 
آزاد ضمن بر شمردن نظام مسائل حوزه کاری خود بر 
توسعه زیرساخت ها، آموزش و اشتغال زایی، همکاری 
و حمایــت از جشــنوراه ها و رویدادهای فرهنگی و 
هنری، فرهنگ سازی با تأکید بر حفظ فرهنگ بومی، و 
برنامه ریزی منسجم جهت جذب گردشگران داخلی و 

خارجی تاکید کرد.
وی ضمن بر شــمردن ظرفیت هــای مناطق آزاد برای 
فعالیت های متنــوع فرهنگی بر افزایــش وفاق ملی 
در پیشــبرد برنامه ها و سیاســت های کلان دبیرخانه 
شــورای عالی مناطق آزاد مطابق بــا برنامه های دولت 
چهاردهم اشــاره کرد و گفــت: از تمامی ظرفیت های 

دبیرخانه برای ارتقاء فرهنگی، اجتماعی و گردشگری 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی استفاده خواهد شد.

در ابتدای این نشســت، معاونان فرهنگی اجتماعی و 
گردشگری مناطق آزاد، ضمن تبریک انتصاب مزینانی 

به عنــوان معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشــگری 
دبیرخانه شــورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، به 
ارائه گزارشی از عملکرد صورت گرفته در حوزه فعالیت 

خود پرداختند.

تشکیل  جلسه شورای معاونین فرهنگی، اجتماعی و 
گردشگری مناطق آزاد کشور 

دولت چهاردهم ؛ در اولین برنامه مالی خود نســبت به تقدیم به موقع بودجه 1404 
به مجلس شورای اسلامی اقدام نمود . از آنجاکه بودجه سالیانه مهم ترین سند مالی 
دولت اســت ؛ فعالان اقتصادی و جامعه منتظر هستند آیا اولین بودجه دولت دکتر 
مسعودپزشکیان باهدف گذاری های انجام شده ؛ می تواند سطح معاش و زندگی 

ایرانیان را بهبود بخشد ؟  
رشد معنادار ، کل منابع عمومی از حدود 3500 هزار میلیارد تومان )همت( به 6000 
همت نشــان دهنده افزایش 68 درصدی اســت ؛ فلذا می توان بیان داشت ، بودجه 
انبساطی تدوین گشته است .  پدیده ای که می توانیم از آن "سندروم  خوشبینی سال 
اول دولت ها"  نام ببریم چرا که اکثر دولت ها برای جلب رضایت عامه در سال اول 
کاری خود به این اقدام دست می زنند اما " بهبود معیشت و سطح زندگی و نتیجتا 

افزایش قدرت خرید "  برای قشر متوسط ایرانیان Middle Class  مهم است . 
در بودجه پیشنهادی دولت ، رشد "درآمد های مالیاتی" از 1200 همت به 1700  همت 
برنامه ریزی شده است ) رشد 40 درصدی ( بعلت ساختار با قدمت مستوفی گری در 
ایران می توان با اطمینان بالا بیان داشت این درآمد محقق خواهد شد . هر چند دولت با 
هوشمندی سعی کرده است با افزایش سقف معافیت مالیاتی برای کارکنان این پیام را 
به جامعه القا نمایند که فشار این درآمد بر دوش مردم عادی نیست اما بعید به نظر می 
رسد قشر متوسط ایرانیان از فشار ثانویه آن در سفره خود متاثر نگردند . امید آن می رفت 
؛  سقف معافیت مشاغل و اصناف در مناطق آزاد افزایش بیشتری می یافت تا فعالان 
اقتصادی با فراغ بال بهتری به اشتغال و ایجاد فعالیت های مولد بپردازند . معافیت هایی 
اثربخشی ، مانند معافیت مالیاتی ناشی از افزایش سرمایه شرکت های دولتی می تواند 

ایجاد تحرک در اکوسیستم شرکت های دولت وشفافیت مالی آنها نماید . 
تحلیل درامد ناشی از "واگذاری دارایی های مالی" که با جهش از 320 همت به 1380 
همت ) رشد 335 درصدی (  تغییر سقف یافته است مستلزم احصاء جزییات بیشتری 
است که باید منتظر بررسی لایحه دولت و مشروح مذاکرات کمیسیون تلفیق و صحن 
برای نحوه ی تامین آن ماند و هر گونه اظهار نظر در این ســرفصل پیش داوری می 
باشد . باید دید برنامه دولت برای فروش 700  همت اوراق در سال آتی چیست ؟ و 
چگونه می تواند این درآمد را محقق نماید ؟ هر چند قرینه هایی وجود دارد  که بیانگر 

وجود نوعی  استراتژی در این سر فصل است .  
در بخش "درآمد های ســرمایه ای" ناشــی از فروش عمداتا نفت و میعانات شاهد 
افزایش از 1600 همت به 2100 همت و رشــد 32 درصدی هســتیم همچنانکه 
درآمد های "دارایی سرمایه ای" از 1650 همت به 2350 همت رسیده که بیانگر رشد 

41 درصدی در این سرفصل است . 
فلذا درآمد ها را شاید بتوان در سه سرفصل کلی  الف -درآمد ناشی از اخذ مالیات ، 
ب- واگذاری دارایی سرمایه ای مانند فروش نفت و مشتقات و ج- واگذاری دارایی 
مالی طبقه بندی نمود . در مجموع در بخش درآمد صرف اعتماد به نفس و جسارت 
امید بخش دولت چهاردهم  در لحاظ نمودن سقف جدیدی از بودجه )6 هزار همت( 
شایســته و درخور تقدیر و سیگنال اثربخشی به جامعه است . هرچند یقینا نگرانی 
های جدی با توجه به شرایط بین الملل و لختی ساختاری نظام حکمرانی برای تحقق 
این سقف درآمد به نظر می رسد . که این موضوع مستقل از هر سقف درآمدی قابل 

طرح است  .  
در بخش مصارف ؛ مهم ترین عامل تحرک و توسعه کشور بودجه عمرانی است چرا 
که "بدون ســاخت پل ها، جاده ها ، مدارس ، خانه ها و پروژه های بزرگ نمی توان 
آینده ای برای یک ملت ساخت " از این منظر رشد 40 درصدی بودجه عمرانی نیز 
می تواند بخشی از پروژه ها را به پیش ببرد هر چند دولت چهاردهم باید این الزام به 
شرکت های دولتی را ابلاغ نماید که پروژه های کشور درون زا و مستقل از بودجه 

قطره چکانی سالیانه تامین مالی گردند . 
دولت با نگاهی بر گرفته از درک درســت فضای بین الملل و شناســایی "تهدید" 
threat  در محیط خارجی نسبت به تقویت بنیه دفاعی کشور با تخصص 500  همت 
اقدام نموده است امید می رود توجه به معاش پرسنل و پایوران نیروهای مسلح و تجهیز 
این نیروهای عزیز به فن آوری نوین و حرفه ای شدن خدمت سربازی نیزدردستور 

کار دولت و نظام قرارگیرد . 
در جمع بندی سرفصل مصارف می توان بیان داشت ؛ با توجه به احکام برنامه و قوانین 
جاری مصوب مجلس دست  دولت در صرفه جویی باز نیست . مقیاس بزرگ دولت 
در نظام حکمرانی و اقتصادی ایران و هزینه های بالای اداره کشور هر نظام بودجه ریزی 
را با چالش جدی روبرو نموده است . امید است ؛ دولت با محدود نمودن نفوذ و مداخله 
خود در بازار و سرعت بخشیدن به واگذاری بنگاه های دولتی از مصارف جاری خود 
بکاهد . بودجه پیشنهادی فروتنانه ادعای ؛ حل تمام مشکلات کشور در ظرف زمانی 

یکسال را ندارد و این نگاه حرفه ای در نظام بودجه ریزی قابل اعتنا می باشد . 
در کل با نگاهی امیدوارانه ،  بودجه سال 1404 با هدف گذاری های مطلوب منجمله 
رشــد اقتصادی 3.5 درصدی و تورم 30 درصــدی و افزایش حدودا 25 درصدی 
کارکنان دولت بودجه ای انبساطی ، منطقی ، حرفه ای و توسعه محور است ؛ که در آن 
اقداماتی اصلاحی مانند انتقال 800 همت سهم "هدفمندی یارانه ها" به "هزینه های 
بودجه عمومی" لحاظ شده است . بدیهی است ؛ تمامی اعداد و نسبت ها این یادداشت 
حدودی و  تقریبی بوده و با توجه به ارایه جزییات لایحه بودجه و بررسی های مجلس 

محترم تدقیق می گردد . 
هر چند برای دستیابی به رفاه نیازمند پیاده سازی برنامه مدون چند ساله هستیم ؛ اما در 
جواب این سوال که آیا بودجه سال  1404 )در صورت تحقق( می تواند سطح زندگی 

ایرانیان را بهبود بخشد باید گفت : بلی ؛ می توان به بهبود امیدوار بود  .

تحلیل اولین بودجه دولت 
چهاردهم 

یادداشت روز  . . .

سیدحامدمولانا

به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ نشست ارتقاء خدمات 
کارت کیشوندی در سالن اجتماعات  سازمان منطقه آزاد 
کیش برگزار شد. علیرضا فاطمیان پور؛ معاون فرهنگی 
و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش در این نشست از 
افزایش خدمات کارت کیشوندی به عنوان مطالبه عموم 
کیشــوندان یاد کرد و با بیان اینکه متاسفانه برای برخی 
موضوعات اساسی اصلا فکری نشده و نارضایتی وجود 
دارد و باید این نارضایتی را در فکر و اذهان عمومی مردم 
تغییر دهیم؛ گفت: محتوای آموزشی خرده فرهنگ های 
شــهروندی و تغییر ظاهری کارت کیشوندی از جمله 
برنامه های ســازمان منطقه آزاد کیش در آینده نزدیک 

خواهد بود.
فاطمیان پور با تاکید بر افزایش خدمات کارت کیشوندی 
با اشــاره به اینکه در اولین گام، نظرات و پیشــنهادات 
کیشــوندان را طی فراخوانی دریافت خواهیم کرد و بر 
اساس آن و با اولویت بندی، نسبت به افزایش خدمات 
مورد نظر کیشــوندان و مزایای کارت کیشــوندی به 
صورت مســتمر در دو بخش خصوصی و دولتی اقدام 
خواهیــم نمود ادامه داد: به بکارگیری هوش مصنوعی 
در تحلیل نظرات کیشــوندان یکی از اهداف ما است؛ 
با بکارگیری هوش مصنوعی نیازهای کیشــوندان با 
پیشــنهادات ارائه کنندگان خدمات مطابقت داده می 
شود و این باعث خواهد شد بهترین خدمات مورد نیاز 
کیشوندان به ترتیب اولویت، در فهرست خدمات کارت 

کیشوندی آورده شود.
معاون فرهنگی و اجتماعی ســازمان منطقه آزاد کیش 
گفت: جلسات متعددی با ادارات، نهادها، سازمان ها، 
جوامع صنفی،انجمن های علمی و جوامع دانشگاهی 
درخصــوص ارتقــاء خدمات کمــی و کیفی کارت 
کیشوندی برگزار شده است و نظرات کارشناسی زیادی 
گرد آوری شــده و  در واقع ایجاد اشــتراک بین منافع؛ 
ثمره دارندگان کارت کیشوندی خواهد شد. وی با بیان 
تاریخچه ای از صدور کارت کیشــوندی از گذشته تا 
امروز گفت: طرح  کارت کیشــوندی بر اساس اهداف 
مشخصی شکل گرفته بود و در آن زمان مردم از خدمات 

ارائه شده راضی بودند اما آیا امروز هم راضی اند؟ قطعا 
خیر؛ چون مدل و ســبک زندگی تغییر کرده و کارکرد 

کارت کیشوندی باید ارتقاء پیدا نماید.
فاطمیان پور با بیان اینکه در فاصله گذشــته تا به امروز 
کارت کیشــوندی ارتقاء پیدا نکرده و به حال خود رها 
شده است گفت: برای مثال حمل و نقل عمومی جزیره 
کیــش زمانی برای مردم منطقه رضایت ایجاد می کرده 
اســت اما امروز بر اساس اتفاقات متعدد؛ رفت و آمدها 
و نیاز بیشــتر، فرســودگی ناوگان، و افزایش جمعیت 
نارضایتی ایجاد شده است و نیاز به ارتقاء دارد. فاطمیان 
پور افزود: اگر چند کار بزرگ در حوزه معاونت اجتماعی 
داشته باشیم قطعا یکی از آنها ارتقاء و احیای دوباره کارت 
کیشوندی است؛ گفت: در جلسه با مدیرعامل سازمان 
مقرر شــد که محل صدور کارت کیشــوندی کماکان 
در مجموعه حراســت باشد و راهبری و ارتقاء کارت 
کیشوندی برا ساس نیازها فرهنگی و اجتماعی مردم در 
معاونت فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش 

استقرار یابد . 
معاون فرهنگی و اجتماعی ســازمان منطقه آزاد کیش 
با اشــاره به این مهم که برای ارتقاء کارت کیشــوندی  
جلســات متعددی در حوزه های مختلف برگزار شد 
گفت: در قبال فعال شــدن این اقدام سازمان منطقه آزاد 
کیش؛ مجموعه های خدماتی و کیشوندان باید هر کدام 
بنا به اقتضائاتی که دارند فعالیت های مختلفی انجام دهد. 
وی افزود: ســازمان منطقه آزاد کیش در قبال خدماتی 
کــه در حوزه های مختلف به افراد می دهد باید کارت 
کیشوندی را مبنا قرار دهد  تا این کارت ارزش پیدا کند 
و سازمان هم در مقابل باید تسهیلات دهد و این ارتباط 

دو سویه باشد.

وی با بیان اینکه درجه  کاربری کارت کیشوندی ارتقاء داده 
می شود و چشم اندازی خواهد داشت؛ گفت: حضور 
مجموعه های خدماتی نیز در این بخش داوطلبانه است و 
اجباری برای آن نیست هر مجموعه ای براساس اقتضای 
خودش تا زمانیکه تبدیل به سند مسئولیت اجتماعی و 
قانون شود و براساس ظرفیت خود همکاری خواهند 
کرد. اما کسانیکه در این راه کمک خواهند کرد به عنوان 
فعال اجتماعی شناخته می شود و خدمات سازمان منطقه 
آزاد کیش هم نسبت به آن ها تغییر خواهد کرد و متقابل 

خواهد بود.
فاطمیان پور درپایان سخنان خود با بیان اینکه تلاش همه 
این است که کاری آماده شود که در آینده تغییرات کمتری 
داشته باشد؛ گفت: امیدواریم با کمک همه بخش های 
گردشگری و فعالان اجتماعی کارت کیشوندی به عنوان 
کارت نمونه شهروندی کارکرد واقعی خود را پیدا کند و 
همه در قبال زندگی در جزیره هم مسئول باشند و هم از 

مواهب آن به درستی استفاده نمایند  .
شایان ذکر اســت کارت کیشوندی، مدرک شناسایی 
ویژه ســاکنان کیش است که توسط سازمان منطقه آزاد 
کیش ارائه می شود. تخفیف استفاده از خدمات برخی 
مراکز ورزشی، تفریحی، تجاری و رستوران های کیش، 
خارج کردن لوازم و اثاثیه منزل از این منطقه هنگام ترک 
دائمــی این جزیره، تردد با خــودروی پلاک کیش در 
سرزمین اصلی به مدت یک ماه در سال، ارائه تخفیف 
به دانشجویان در حال تحصیل در برخی دانشگاه های 
مستقر در کیش و استفاده از این کارت به عنوان کارت 
شناســایی برای انجام امور اداری و استخدامی در این 
منطقه از جمله مزایایی اســت کــه به دارندگان کارت 

کیشوندی تعلق می گیرد.

معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش مطرح کرد:

ایجاد منافع مشترک بین سازمان ، بخش خصوصی
 و کیشوندان  ثمره ارتقاء کارت کیشوندی است

    اقتصــاد کیش -  ارتقای خدمات کارت 
کیشوندی، با هدف رفاه بیشتر مردم در دستور 
کار سازمان منطقه آزاد کیش قرار گرفته است 
و معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه 
آزاد کیش ایجاد منافع مشترک را ثمره دارندگان 

کارت کیشوندی دانست.

وعده های سال گذشته در چنین روزی:
در نشستی مشترک با سرکنسول های هند وچین مطرح شد:

تاکید رحیم سرهنگی مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش بر عملیاتی شدن سریعتر 
تفاهم نامه های همکاری با هند و چین

غلامعلی جاودان رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:
عقب ماندگی حوزه بهداشت و درمان هرمزگان با تزریق اعتبارات ویژه جبران میشود

پس چی شد....؟!

 

اقتصاد کیش -     با حضور اســتاندار خراســان، 
برخــی مدیران عامــل مناطق آزاد و سرکنســول 
کشــورهای افغانســتان و ترکمنســتان هشتمین 
نمایشگاه فرصت های سرمایه گذاری و توانمندی 
های صادراتی این مناطق و نمایشــگاه بین المللی 
صادرات به کشــورهای آسیای میانه و افغانستان در 

مشهد برگزار شد 
به گزارش اقتصاد  کیش،این نمایشگاه با حضور 20 
شرکت کننده در محل نمایشگاه بین المللی مشهد با 
هدف ارائه آخرین بسترهای سرمایه گذاری در مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی و شناسایی ظرفیت های مغفول 

این مناطق برگزار شد.
در این نمایشــگاه در فضایی به وسعت یک هزار و 
800 متر مربع و در سالن عطار محصولات، کالاهای 
تولیدی و به روز خود را نیز به بازدید عموم گذاشتند 

معاونت اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد 
کیش و شرکت ســرمایه گذاری و توسعه کیش نیز 

با حضور پررنگ در غرفه 24 این نمایشگاه، فرصت 
مناســبی را برای حضور و آشنایی سرمایه گذاران و 

فعالان اقتصادی با ظرفیت ها، مزیت ها و فرصت های 
سرمایه گذاری در جزیره کیش فراهم کردند.

حضور کیش در  نمایشگاه فرصت های سرمایه گذاری و 
توانمندی های صادراتی مناطق آزاد ایران در مشهد

 

اقتصاد کیش -    با حکم رضا مســرور دبیر شــورایعالی مناطق آزاد میثم صفرزاده 
بعنوان معاون حقوقی، بازرســی و امورمجلس دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد  و 

ویژه اقتصادی منصوب شد. 
به گزارش  اقتصاد کیش رضا مسرور در این حکم آورده است:

 جناب آقای میثم صفرزاده
سلام علیکم

نظر به تعهد و تجارب ارزشمند جنابعالی، به موجب این ابلاغ به عنوان »سرپرست 
معاونت حقوقی، بازرسی و امورمجلس دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد تجاری ـ 

صنعتی و ویژه اقتصادی« منصوب می شوید.
امید است با اتکال به خداوند متعال و بهره گیری از رهنمودهای مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی( در راستای تحقق آرمان های نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران، در 
انجام وظایف محوله با رعایت منشور اخلاقی کارگزاران دولت چهاردهم، موفق و 

موید باشید.
همچنین در این مراسم از زحمات مرضیه داوری لنگرودی در زمان تصدی وی در 

این معاونت تقدیر به عمل آمد.
میثم صفرزاده، دارای مدرک دکترای حقوق جزا و جرم شناسی است و پیش از این 
به عنوان مدیرکل امور مجامع، مدیریت عملکرد و عضو اصلی هیات رسیدگی به 
تخلفات اداری کارکنان سازمان اقتصادی کوثر مشغول به فعالیت بوده است. وی بیش 
از هفت سال سابقه مدیریت حقوقی و امورمجلس در بخش های مختلف نیروهای 

مسلح را دارد. 

سرپرست معاونت حقوقی، بازرسی و امورمجلس 
دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد  منصوب شد

با حکم دبیر شورایعالی مناطق آزاد ؛ 

آیا بودجه 1404 
می تواند سطح 

زندگی ایرانیان را 
بهبود بخشد؟


